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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 8/2015 

Data: 23 d’octubre de 2015 

Lloc: Sala de reunions del Gabinet del Rectorat. 

Horari: de les 12:30 h a les 13:30 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Angel Moliner Tena, president 

Francisco López Benet 

Pilar Ezpeleta Piorno 

Joaquim Beltrán Arandes 

Juan Pablo Aibar Ausina, 

Andrés Marzal Varó 

 

Representació de la part social 

Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 

Mª Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Trinidad Conde Castellano (CCOO) 

Vicente Esteve Cano (CSI-F) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 

Ana Ester Tomás Catalán (STEPV-Iv) 

 

Assessor de la part de l’administració 
Miguel Ángel Fortea Bagán 

 

Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 

Sergio Barrachina Mir (CSI-F) 

José Francisco López Segarra (STEPV-Iv) 

 

 

Secretari 
José Carlos Martínez Moreno 

 

Excusen l’absència 

 

Antonio Barba Juan, mitjançant escrit, delega el seu vot en el vicerector d’Ordenació 

acadèmica i Professorat, Francisco López Benet. 

Mª Victoria Camarero Suárez, mitjançant escrit, delega el seu vot en el president de la 

Mesa, Miguel Angel Moliner Tena. 
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Ordre del dia 
 

1. Informe i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior (doc 1.docx). 

2. Informe de la Presidència. 

3. Informe, anàlisi i discussió de l’execució del POD del curs 2014/15. 

4. Informe, anàlisi i discussió de la memòria del curs 2014/15 del Pla de Formació 

del PDI. 

5. Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta 7 de 2015. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió núm. 7 de 2015 de la Mesa Negociadora que es va remetre juntament amb la 

convocatòria. La representació de UGT indica una correcció a l’inici del tercer paràgraf 

de la pàgina 6, on diu “La representació de UGT ...” ha de dir “La representació de 

STEPV-Iv...” 

 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

 

2.- Informe de la Presidència. 

 

El president informa de les polítiques de personal per a 2016, que estan incloses a les 

línies de govern, i que es debatran en el pròxim Claustre al mes de novembre. Tal i com 

estava previst a les Línies de Govern de 2015, s’iniciarà la negociació d’una modificació 

de la Relació de llocs de treball del Personal d’administració i serveis (RLT PAS) per tal 

de cobrir les necessitats de l’UJI a mitjà i llarg termini. No obstant, l’escenari econòmic 

previst per al 2016 implicarà que les conseqüències econòmiques de la modificació de la 

RLT PAS no podran aplicar-se, com prompte, fins a 2017. També s’informa que La 

Generalitat Valenciana no ha modificat encara el decret per tal de permetre la implantació 

de la Carrera Professional Horitzontal del PAS. Tampoc hi ha cap previsió de dotació 

pressupostària per al 2016. El president comenta que es començarà a treballar en 

l’elaboració d’un document per establir les funcions i competències dels llocs de treball 

del PAS, i així donar resposta a una vella reclamació dels sindicats. 

 

A continuació, el president informa de la problemàtica que comporta la decisió de quines 

2 places de PAS són convocades a oposició durant aquest any. Es recorda que aquestes 

places deriven de la taxa de reposició d’efectius (50% de les jubilacions en 2014). El 

president sol·licita als representats de la part social que aporten propostes en pròximes 

reunions. 

 

La representació de STEPV-Iv planteja que, si bé no estem inclosos en l’àmbit d’aplicació 

del Decret 186/2014 de carrera professional horitzontal del personal de la Generalitat 

Valenciana, hauríem d’iniciar les negociacions per a equiparar-nos a la resta  
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d’Universitats valencianes; atès que algunes ja retribueixen aquest complement. El gerent 

aclareix que la Universitat Miguel Hernández és l’única que l’ha posat en marxa, però 

ells no tenen un programa de productivitat per al PAS. És per això que retribuir la carrera 

professional no és tan solidari com el nostre programa de productivitat, ja que aquell 

només retribueixen el personal funcionari de carrera. La resta d’Universitats tenen un 

document de treball. 

UGT manifesta que s’haurien d’iniciar les negociacions per tal d’estar preparats en el 

moment en què es modifique la normativa. 

El president de la mesa dona la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 

que informa de la reunió mantinguda amb la Directora General d’Universitats. Fa un 

resum de les peticions que es van formular: 

 Autorització per al nomenament del professorat ajudant doctor com a 

professorat contractat doctor interí a la finalització del seu contracte, 

sempre que estiga acreditat. La directora es va comprometre a realitzar 

aquestes autoritzacions.   

 No consideració de les places de professorat contractat doctor en la taxa 

de reposició d’efectius que es deriva de la Llei General de Pressupostos de 

l’Estat. La directora es compromet a trametre la petició al ministeri.  

El vicerector informa de la resposta rebuda des del Ministeri d’Hisenda i AAPP sobre la 

consulta realitzada des de l’UJI sobre el nombre de places a convocar per promoció a 

catedràtics d’universitat. El Ministeri d’Hisenda i AAPP ha traslladat la consulta al 

Ministeri d’Educació, Cultura i Esport, que encara no ha contestat. 

 

 

 

3. Informe, anàlisi i discussió de l’execució del POD del curs 2014/15. 

 

El president de la Mesa dóna la paraula al vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat 

que presenta el document del curs 2014/15, tancat a 31 d’agost de 2015. Aquest document 

es presentarà a la Comissió d’Estudis i Professorat i al Consell de Govern. 

El document inclou informes sobre el POD del curs 2014/15 realitzats des de diferents 

punts de vista com ara el tipus d’estudis (grau o màster) o el professorat (en funció de la 

figura de contractació, dedicació, etc.), analitzant les dades a nivell de centre, titulació i 

departament. El informe inclou una gran quantitat d’informació recollida en taules i el 

vicerector comenta alguns aspectes generals. 

 

El nombre de crèdits totals impartits al curs 2014/15 va ser de 18.701; dels quals, més de 

15.000 corresponen a titulacions de Grau i la resta a Màster (impartits per professorat UJI 

i personal extern). Al POD del curs 2014/15 es van totalitzar 17.771 crèdits; dels quals el 

97’3% va ser impartit per professorat el 2’7% per investigadors amb la venia docendi. 

 

Pel que fa a la dedicació del professorat, en les titulacions de grau el 61’5% de la docència 

ha estat impartida per professorat a temps complet, mentre que en els màsters ha estat el 

87.4%. Per altra banda, el 61’4% de la docència en els graus ha sigut impartida per  
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professorat doctor, amb la qual cosa es compleix el requisit del 50% establert en el Reial 

Decret 420/2015. En quan als màster, el 83.5% de la docència ha estat impartida per 

doctors, acomplint-se també el requisit del 70% establert en l’esmentat RD. 

 

La dedicació docent mitjana del professorat ha segut del 91’8% de la seua dedicació neta. 

S’analitzen les dedicacions en les diferents figures contractuals. 

 

Pel que fa a la plantilla de professorat, el nombre total de PDI amb docència en POD el 

curs 2014/15 ha estat de 1.294 (47 més que el curs anterior, dels que 41 corresponen a 

professorat associat assistencial). 

 

Pilar Ezpeleta, manifesta que aquests informes són molt interessants perquè dóna una idea 

de la situació docent. 

 

La representació de STEPV-Iv, sol·licita xifres de la Universitat per a Majors, nombre 

d’alumnes i pressupost. El vicerector li contesta que no són titulacions reglades, són títols 

propis i, per tant, no formen part d’aquest estudi. Així mateix, el gerent contesta que estan 

al voltant de 1.000 alumnes i una part del seu pressupost d’ingressos ve donada per 

finançament extern. De totes maneres, el gerent s’encarregarà d’aportar aquesta 

informació. 

 

 

4. Informe, anàlisi i discussió de la memòria del curs 2014/15 del Pla de Formació 

del PDI. 

El president de la Mesa dóna la paraula a Miguel Ángel Fortea, Tècnic/a superior de 

suport educatiu, per tal d’informar de la memòria del curs 2014/15 del Pla de Formació 

del PDI, que s’adjunta a l’acta. 

La representació de STEPV-Iv agraeix la informació donada. 

 

 

 

5. Torn obert de paraules. 

 

La representació de UGT diu que la nota global de certificació docent que ix al sistema 

no és correcta. El vicerector li contesta que ho comentarà als informàtics. 

 

La representació de UGT manifesta que la relació de càrrecs derivats de les eleccions 

sindicals, com són membre del Comitè d’Empresa i Junta de Personal PDI, no figuren al 

certificat de serveis. El vicerector d’Ordenació acadèmica i Professorat li contesta que 

aquesta situació li la plantejaran a la Secretaria General. 

 

La representació del CSIF sol·licita informació sobre les places de personal jubilat. La 

Presidència informa que aquestes estan vacants. 

 

La representació de STEPV-Iv planteja que s’inicien les negociacions per a la carrera  
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professional horitzontal del PAS. 

 

Atès que no hi ha més temes per tractar, es tanca la sessió. 

 

 

El secretari 

 

Vist i plau 

El president 
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